



# DINNER SET MENU

## STARTER

Soup of the day  
是日精選餐湯

- or -

Tomato salad accompanied by buffalo mozzarella cheese and mango mint salsa tossed in a vinaigrette infused with Lemon Bush Tea.

什錦番茄沙律伴水牛芝士配芒果薄荷莎莎醬，佐檸檬木紅茶特調香醋汁。

## MAIN COURSE

Chicken and pork meat ball infused with kaffir lime leave topped on a creamy potato mash with toasted coconut, served with a poultry sauce infused with White Fortune Tea.

雞肉及豬肉肉丸以泰國檸檬葉調味，配香滑薯蓉並灑上香烤椰子片，佐融入命運之幻白茶的濃汁。

- or -

Yellow curry crab and bitter squash accompanied by Ivory Palace Tea infused artisanal egg fettuccine pasta topped with crispy rice puffs and served with a bell pepper and seafood broth sauce.

(Supplement \$80 for half a Boston lobster)

苦瓜和黃咖哩蟹配融入象牙宮殿之茶的手工鮮製闊條麵，佐燈籠椒海鮮湯並以香脆米通點綴。(補\$80差價加配半隻波士頓龍蝦)

- or -

Boston lobster tail, salmon fillet, king scallop and clam French style seafood stew infused with Singapore Breakfast Tea served with braised potatoes and baby sea asparagus. (Supplement of \$120 applies)

波士頓龍蝦尾，三文魚柳，扇貝和蜆肉傳統法式海鮮燉湯融入新加坡早餐茶，伴燉薯仔和嫩蘆筍。(須補\$120差價)

## PÂTISSERIE

Choose from our trolley of tea infused pâtisseries, conceived and crafted daily.

可自甜點推車上任選一款每日新鮮特制茶風蛋糕。

## HOT TEA

### SECRET OF BHUTAN TEA 神秘不丹茗茶

This mysterious blend reveals all its secrets in a perfect cup of black tea balanced with golden fruits and red berries which leave the palate with lingering spicy overtones.

神秘的特製黑茶隱藏著不丹的秘密配方，均衡的搭配黃金色果實與紅莓，飲後有股辛銳的滋味滯留於味蕾，久久不散。

- or -

## ICED TEA


### BILLET DOUX TEA 情書戀茶

A charming couplet, this fragrant tea is as intoxicating as a lover's declaration, a binding blend of rich and powerful black tea and creamy notes of malty sweetness, a magic potion to conquer your beloved's heart.

情人宣言的刻骨銘心全寫在這強勁濃郁黑茶的奶香麥芽甜味，是贏得心愛的人的芳心的神奇藥水，是極度浪漫的情詩。

**STARTER + MAIN COURSE + TEA ..... \$348**  
**FULL SET MENU ..... \$378**



 Supplement for teas above \$85. Price subject to 10% service charge. The bill will be rounded off to the nearest dollar.

PLEASE ASK YOUR WAITER ABOUT ALLERGENS. 選擇超過\$85以上茗茶，需補差價。需另收10%服務費。

結單後不足一元之金額將以四捨五入計算。如有食物過敏，請諮詢店內服務員。